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Anjalankosken aluetoimikunnan kokousmuistio 13.4.2023 
 
Aika: Torstai 13.4.2023 klo 17.00–18.15 
Paikka: Yhteisötila Kamari, Paperitehtaantie 2, 46800 Myllykoski 
 
Läsnä: Uotila Risto, pj.   Läsnä 
 Viitalo Noora, vpj.   Läsnä etänä 

Kelloniemi Veli-Pekka, viestintävastaava Läsnä 
Mattila Eero, sihteeri   Läsnä 
Raippo Juha    Läsnä etänä 
Rantamo Tuula   Poissa 
Siukkola Hannu   Läsnä etänä 

 
Varajäsenet 
Niemelä Saila   Poissa 

 
 
Kokouksen työjärjestys: 
 
1. Kokouksen avaus 

 
Päätös: Puheenjohtaja toivotti osallistujat tervetulleiksi yhteisötila Kamarissa 
pidettävään tämän vuoden kolmanteen Aluetoimikunnan kokoukseen. 
 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  
 
Päätös: Totesimme kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja 9.3.2023  

 
Päätös: Hyväksyttiin pöytäkirja. 
 

4. Seuraava kokous yhteisötila Kamarissa on torstaina 25.5.2023 klo 17.00 
 

Päätös: Hyväksyttiin. 
 
5. Koululaisten liikunta- ja harrastusvälineiden hankinta ja liikunta-aktiivisuuden 

lisääminen. Puheenjohtaja Risto Uotilan raportti asiassa.  
 
Puheenjohtaja Risto Uotila antoi raportin. Koululaisten liikunta- ja harrastusvälineiden 
hankinta toteutui hyvin. Hankkeessa olivat mukana hyvät yhteistyökumppanit ja 
työvälineet. Uutisointi tapahtui Keskilaakso lehdessä. Mallia otettiin Kuusankoskelta. 
Samaa mallia tulee käyttämään Kouvolan keskustan ja Elimäen aluetoimikunnat. 
Anjalankosken aluetoimikunta on tyytyväinen hankkeeseen ja sen toteutukseen. 
 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

6. Saapuneet aloitteet 
 

- Ideoiden nostatuskampanja. Osallistuva budjetointi. Enemmän asukkaat ovat 
mukana valmistelutyössä. Kuntalain mukaista osallistumista ja vaikuttamista. 
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Järjestetään tilaisuuksia. Tuetaan järjestöjen ja asukkaiden omaehtoista toimintaa 
ja laajaa osallistumista. Hanke käynnistyy ensi marraskuussa. 
Tammikuussa 2024 jätetään ideoita. Infoa asiassa tulee järjestöille ja kylätaloille. 
Helmikuussa valitaan, mitkä hankkeet menevät jatkoon. Tällöin valitaan myös 
edustajat. Päätöksenteko tapahtuu maaliskuussa 2024. Toteutus on kesällä ja 
syksyllä 2024. Hankkeella on oma budjetti. Tarkoitus on varata toteutukseen 
vuosittain 100.000 euroa. Maksimissaan yksi hanke voi olla 20.000 euroa.  
 

- Otettiin liitteiksi Kouvolan kaupungin osallistuvan budjetoinnin OmaKouvola -
toimintamalli sekä valmisteluun liittyvä muistio 28.3.2023. 
 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

- Nuorten ääni kuuluviin osallistuvalla budjetoinnilla. Valokuvauskampanja on 
selvitysvaiheessa. Lehtori Unto Mentula on luvannut selvittää asiaa. 
Vastuuhenkilönä aluetoimikunnasta on Veli-Pekka Kelloniemi. Hanke 
lanseerataan toukokuussa ennen koulujen kesälomia. Infoa toimitetaan jokaiseen 
kouluun ja jaetaan myös Hilma viestejä. 

 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

- Aluetoimikuntia on kutsuttu ja pyydetty kylien neuvottelukuntien mukaan avoimet 
kylät kesätapahtumaan 10.6.2023. Avoimet kylät hanke etenee Kaipiaisissa. Juha 
Raippo esitteli hanketta. Sale kauppa, Kaipiaisten yrittäjät ja VPK ovat mukana. 
Kaipiaisten yritysten investoinnista kerrotaan Kouvolan kaupungin edustajille. 
Kemikaaleja käsittelevä CH-Polymers suunnittelee tuotannon laajentamista 
Kaipiaisten tehtaalla. CH-Polymersin toimitusjohtaja Tuija Andersson kertoo, että 
suunnitelma tuotannon laajentamisesta on tehty ennen Ukrainan sodan 
alkamista. CH-Polymersilla on 59 työntekijää, joista noin puolet työskentelee 
Kaipiaisissa ja puolet yhtiön tutkimuskeskuksessa Raisiossa. Viime tilivuoden 
liikevaihto oli noin 72 miljoonaa euroa. Kylätapahtuman paikka on Salen 
liikekeskuksen alue. Lehdistö tullaan kutsumaan.  
 
Päätös: Aluetoimikunta suhtautui myönteisesti tulevaan hanke-ehdotukseen ja 
osallistuu tapahtuman toteutukseen. 
 

7. Hankesuunnitelma Hirvelän Hirvet ry. Ruohoalueiden siistiminen trimmerillä. Sippolan 
kentän istuinpenkkien uusiminen. 

 
Tavoite on siistiä Sippolan urheilukenttä ja muut alueet sekä pitää ne 
toimintakuntoisina. Yhdistys pyrkii työllistämään nuoria hankkeen toteuttamisessa. 
Kaikki tarpeet hankkeessa ovat yhteensä 966,99 euroa. Hakijana on Hirvelän Hirvet 
ry/Markus Pärttö. Sippolan koulu ja päiväkoti käyttävät kenttää. Penkkien uusimiseen 
käytetään kyllästettyä puutavaraa ja maalaus tehdään Miranol maalilla. Trimmeri 
ostetaan Kouvolan pyöräpajalta.  
 
Päätös: Myönnetään raha edellä olevin ehdoin, siis trimmerin hankinta tehdään 
Kouvolan pyöräpajalta. 
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8. Nopeusnäytöstä ja luvista 
 
Näytön voi ostaa noin 3000 eurolla. Antti Tamminen ilmoittaa, että tällä hetkellä asian 
kanssa voitaisiin edetä jos: 

 Nopeusnäytön hankkii aluetoimikunta tms. toimija (ei yksityinen henkilö) 
 Aluetoimikunta tms. vastaa näytön hankinnasta, käyttämisestä, huollosta ja 

kiinnityksistä 
 Sijoittelua tarkastellaan aina tapauskohtaisesti ja siihen on saatava 

kaupungin suostumus 
 Näytön on oltava hyvälaatuinen ja se ei saa näyttää suuria ylinopeuksia 

lukemina vaan esim. surunaamana 
  
Kaikki edellä mainittu koskee vain kaupungin katuverkkoja. Maanteiden osalta on 
kysyttävä ELYn kanta asiaan. Todennäköisesti tulemme myös laatimaan asiasta 
tarkemman ohjeistuksen, jolloin kriteerit voivat muuttua/tarkentua. Välitän viestin 
myös kaupungin kunnossapitopäällikölle ja toiselle liikenneinsinöörillemme.  
 
Päätös: Hankkeeseen suhtauduttiin myönteisesti. Aloite käsitellään seuraavassa 
kokouksessa.  
  

9. Muut mahdolliset asiat. 
 

- Kamarin päällystön kokous oli ma 3.4.2023.  
 

- Kamarin tilavarausjärjestelmä Kouvolan kaupungin varausjärjestelmä TIMMIn 
kautta valmisteilla. Järjestelmän sisältöön halutaan parannuksia. 
  

- Puheenjohtajien kokouksen muistio 15.3.2022 (liitteenä). Seuraavat kokoukset 
ovat 12.4. ja 15.5.2023. 
 

- Aloitelomake (liite).  
 

- Matkalasku - lomakepohja (liite). 
 

- Muistutus verokorttien toimittamisesta.  
 

- Kalenteriryhmän kokousmuistio 29.3.2023 (liite). Granolta saatu painotarjous. 
Kuukaudet jaettu aluetoimikuntien kesken. Hinta on 4 €/kpl aluetoimikunnalle. 
Tammi- ja kesäkuun kuvan vastuu on Anjalankosken aluetoimikunnalla. 400 €: n 
tienoilla oleva kustannus tulee toimikunnalle. Anjalankoski hankkii kesäkuun 
kuvan valokuvakilpailulla. Kisa lanseerataan toukokuun lopussa. 
 

- Aluetoimikuntien uusi toimintasääntö ja hankeohjeistus 
 

- Aluetoimikunnan yhteystiedot. 
 

- Varapuheenjohtaja Noora Viitalo kertoi koirapuiston tilanteesta. Noora on ollut 
yhteydessä tekninen johtaja Hannu Tylliin. Kokonaisvaltainen selvitystyö on 
käynnissä. Määrärahojen riittävyys on keskeinen asia. 
 

- Markkinoidaan aluetoimikunnan mahdollisuuksista rahoittaa hankkeita. 
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Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

10. Kokouksen päättäminen  
 

Kokoukselle ei ollut muita asioita. Kokous päätettiin klo 18.15 
 

 
Risto Uotila   Eero Mattila 
Puheenjohtaja  Sihteeri 
risto.uotila1@gmail.com   eeromattila@pp.inet.fi 
puh 044 989 8940  puh 0400 551 284  
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